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GATT Office Cirecular No. 140

A. Changes in orgenizational structure. . . - .

The following changes will take place immediately in-the'organizational -
structure which was set out in Office Circular No. 135, dated 10 February 1965

(a) Mr. F A Haight will assist the Deputy Director-General in the
administration of the In-Service Training Programme.

(b) The Department of External Relations will be responsible for aséisting
. the Deputy Director-General in comnexion with technical assistance to
newly ~independent States and in connexion with the African Training
Courses. -

B, Allocation of personnel to divisions

The following changes in allocation of personnel to divisions will take place
as from the date: of this circular.

(a) Mr. C. Shih 1s posted to the position of Counsellor, Department of
. ‘External Relations.

(b) Mr. D. Peart is transferred to the Development Division.

(¢) Mr. A, Halliday is transfeérred to the Conference Secretariat Division.

Finn Gundelach
Deputy Director-General
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Circulaire intérieure n° 140 .

A. Modifications apportées & 1'organisation du secrétariat

t‘organisation du secrétariat telle qu'elle était définie dans la circulaire
intérieure n° 135 du 10 février 1965, est modifiée comme suit & dater de ce jour:

a) M. F.A, Haight aidera le Directeur général adjoint & administrer
le programme de perfectionnement en service,

B) Le Département des relations extérieures sera chargé d'aider le
Directeur général adjoint en ce qui concerne l'assistance technique
aux nouveaux Etats indépendants et les stages de formation en Afrique,

B. Répartition du personnel entre les divisions

La répartition du persomnel entre les divisions sera modifide comme suit &
dater du Jjour de parution de la présente circulaire:

a) M, C, Shih devient conseiller au Département des relations extérieures.
b) M, D. Peart est muté & la Division du développement,

¢) M, A, Halliday est muté & la Division du secrétariat des conférences.

Finn Gundelach
Directeur général adjoint
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